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2. marts 2010

Besvarelse af FOU spørgsmål 136 stillet efter ønske fra folketingsmedlem Frank Aaen, EL.

Spørgsmål nr. 136:

Opfatter ministeren det som tilfredsstillende, at der er foretaget færre prøveflyvninger af JSF-fly 
i 2009 end i 2008?

Svar:

Til brug for min besvarelse af spørgsmålet er der indhentet en udtalelse fra Forsvarskommando-
en, der har oplyst følgende: 

”Det er vurderingen, at der vil være gennemført et tilstrækkeligt antal prøveflyvninger med Joint 
Strike Fighter flyet på det tidspunkt, hvor Danmark evt. skal foretage en endelig politisk beslut-
ning vedrørende anskaffelse af nye kampfly. Endvidere er det forventningen, at Joint Strike 
Fighter på det tidspunkt anvendes operativt af det amerikanske forsvar.”

Jeg kan henholde mig til det af Forsvarskommandoen oplyste.

Forsvarsudvalget 2009-10
FOU alm. del Svar på Spørgsmål 136
Offentligt


